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Protokół Nr XIII/2015 
 XIII sesji Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 29 października 2015 r. 
BR.0002.11.2015 
XIII Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00 Przewodnicząca Rady 
Powiatu Monika Ł ępicka-Gij.  
Przewodnicząca Rady Powiatu oświadczyła, iż na dzisiejszej sesji gościmy laureata 
stypendium  Prezesa Rady Ministrów – ucznia Zespół Szkół Elektronicznych 
i Informatycznych im. Komisji Edukacji Narodowej w Giżycku – Mirosława Bułata, którego 
pragniemy uhonorować.  
Przewodnicząca Rady Powiatu  oraz Starostowie  przekazali Uczniowi wyrazy uznania 
oraz złożyli życzenia dalszych sukcesów naukowych i satysfakcji. 
Laureatowi wręczono list gratulacyjny następującej treści: 
„Przykładajcie się do nauki z wielkim zapałem. Uczcie się poznawać coraz to nowe 
przedmioty. Wiedza bowiem otwiera horyzonty i sprzyja duchowemu rozwojowi człowieka. 
Prawdziwie wielki jest ten człowiek, który chce się czegoś nauczyć.” 
/Jan Paweł II/ 
„Serdecznie gratulujemy znalezienia się już po raz trzeci w zaszczytnym gronie Stypendystów 
Prezesa Rady Ministrów. Stefan Żeromski napisał: „Nauka jest jak niezmierne morze. 
Im więcej jej pijesz, tym bardziej jesteś spragniony”. Wierzymy, że otrzymane stypendium 
pomoże w rozwijaniu indywidualnych pasji, zdolności oraz w zdobyciu rzetelnego 
wykształcenia. Jest ono wyrazem uznania dla wybitnych umiejętności, pracowitości oraz 
chęci poszerzania wiedzy. Mamy nadzieję, że pozwoli ono na zrealizowanie planów 
edukacyjnych i stanie się motywacją do kolejnych wybitnych osiągnięć. Serdecznie 
gratulujemy też rodzicom i szkolnym opiekunom. Życzymy  Tobie ciągłego poszerzania 
horyzontów, a także osobistego szczęścia i dalszych sukcesów naukowych”  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przystąpiła do realizacji porządku sesji. 
Oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 16 radnych, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu  poinformowała, że w statutowym terminie nie wpłynęły 
uwagi do protokołu XII sesji Rady Powiatu z dnia 24 września 2015 r. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie przyjęcie w/w protokołu. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Protokół XII sesji Rady Powiatu z dnia 24 września 2015 r. został przyjęty. 
 
Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek XIII sesji.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała radnych o wnioski uwagi do porządku obrad. 
Starosta W. Strażewicz, w imieniu Zarządu, poprosił o wprowadzenie do porządku obrad 
czterech  uchwał drogowych: 

1) w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie z Gminą Giżycko w zakresie 
przebudowy drogi; 

2) w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie z Gminą Miłki  w zakresie przebudowy 
drogi; 

3) w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie z Gminą Ryn w zakresie  przebudowy 
drogi; 

4) w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie z Gminą Wydminy                        
w zakresie  przebudowy drogi; 
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Starosta W. Strażewicz  w uzasadnieniu powiedział, iż  Wójtowie ww. gmin  zwrócili się 
z prośbą o udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej przy realizacji zadań 
w zakresie przebudowy dróg na ich terenie w ramach wieloletniego „Programu rozwoju 
gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2020”.  Gminy udzielają 
Powiatowi pomocy finansowej  na realizację zadań na drogach powiatowych, zasadnym jest 
więc udzielenie im dotacji celowej na realizację  drogowych zadań lokalnych. Partnerstwo  
w tej dziedzinie pozwala znacząco poprawić stan techniczny infrastruktury drogowej 
w powiecie. 
Starosta oznajmił, iż powyższe cztery uchwały zostały omówione i zaakceptowane na 
posiedzeniach wszystkich komisji. 
 
Innych uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie przyjęcie wniosku o wprowadzenie 
do porządku obrad czterech uchwał drogowych. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Zmiana porządku obrad została zaakceptowana, do porządku obrad zostały 
wprowadzone cztery dodatkowe punkty dotyczące uchwał drogowych.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała porządek sesji uwzględniający zmianę: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu XII sesji z dnia 24 września 2015 r.   
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
6. Informacja o wynikach przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych.   
7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych powiatu w roku szkolnym 2014/2015 

oraz analiza wyników nauczania na podstawie wyników egzaminów maturalnych 
i zawodowych.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego Programu Współpracy Powiatu 
Giżyckiego z Organizacjami Pozarządowymi i innymi Uprawnionymi Podmiotami 
Prowadzącymi Działalność Pożytku Publicznego na lata 2016 – 2018”.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Powiatu w Giżycku do 
składu Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego Powiatu Giżyckiego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłat za usuwanie pojazdu z drogi i jego 
parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia 
od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Giżyckiego na lata 2015 – 2029. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2015. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie z Gminą Giżycko 

w zakresie przebudowy drogi. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie z Gminą Miłki 

w zakresie przebudowy drogi. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie z Gminą Ryn 

w zakresie przebudowy drogi. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie z Gminą Wydminy 

w zakresie przebudowy drogi. 
17. Sprawy różne. 
18. Zamknięcie sesji. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu przystąpiła do realizacji porządku obrad. 
 
Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta W. Strażewicz powiedział: 

1) Radna Anna Skrypoczka urodziła córeczkę i tak nasza rodzina samorządowa 
powiększyła się; 

2) Na sali gościmy nowego Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji podinspektora 
Adama Rudnickiego; 

3) Jako współwłaściciel działki zabudowanej o numerze 470, na której się w tej chwili 
znajdujemy, wyraziliśmy zgodę oddania w użyczenie budynku wozowni na okres 15 – 
20 lat Mazurskiemu Związkowi Międzygminnemu Gospodarka Odpadami 
z przeznaczeniem na siedzibę związku. Wieloletnia umowa zobowiąże związek 
do kapitalnego remontu i dostosowania obiektu do swoich potrzeb na własny koszt. 

4) Na mocy ustawy z dnia 5 sierpnia 2015 r. o nieodpłatnej pomocy prawnej oraz 
edukacji prawnej w styczniu przyszłego roku zostaną uruchomione 3 punkty 
(przyznano 2, ale jeden dzielimy na dwa): w PCPR funkcjonujący (20 godzin) - 5 dni 
w tygodniu, w Rynie (12 godzin) – 3 dni, w Wydminach (8 godzin) – 2 dni 
tygodniowo. Zgodnie z ustawą drugi punkt, czyli ten dzielony na Ryn i Wydminy, 
powinien być prowadzony przez organizację pożytku publicznego. W celu wyłonienia 
tej organizacji ogłosiliśmy już konkurs. 

5) Powołaliśmy zespół monitorujący realizację Powiatowego Programu Opieki nad 
Zabytkami w Powiecie Giżyckim. W skład zespołu wchodzą: Małgorzata 
Karczewska, Maciej Karczewski, Robert Kempa, Jan Sekta i Ryszard Należyty. 

6) Przyjęliśmy priorytety na 2016 rok do otwartych konkursów ofert na realizację zadań 
publicznych przez organizacje pozarządowe. Są to: 
a) udzielanie bezpłatnej pomocy prawnej oraz zwiększanie świadomości prawnej  

społeczeństwa na podstawie wcześniej przytoczonej ustawy z dnia 5 sierpnia br.; 
b) zadania z zakresu profilaktyki i promocji zdrowia; 
c) zadania z zakresu kultury i ochrony dziedzictwa narodowego; 
d) zadania z zakresu kultury fizycznej i sportu; 
e) zadania z zakresu pomocy społecznej; 
f) prowadzenie usług doradczych dla organizacji pozarządowych na terenie powiatu; 
g) dofinansowanie wkładu własnego dla organizacji pozarządowych. 

7)  Zgodnie z uchwałą naszej rady z dn. 26 czerwca br. w sprawie trybu powołania 
członków oraz organizacji i trybu działania Rady Pożytku Publicznego Rada ma 
liczyć 12 osób tj. 6 osób reprezentujących organizacje pozarządowe, 4 przedstawicieli 
zarządu oraz 2 osoby wskazane przez naszą radę. Zarząd desygnował Zbigniewa 
Piestrzyńskiego, Ryszarda Należytego, Kamilę Gaińską-Wójcik – pracownicę 
Wydziału Spraw Obywatelskich i Wicestarostę Mirosława Drzażdżewskiego. 

8) Niestety nie odbył się przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż naszej 
nieruchomości niezabudowanej przy A. 1-Maja składający się z 3 działek o łącznej 
powierzchni 1,5557 ha ponieważ nie zgłosił się nikt zainteresowany kupnem. 

9) Wraz z Wiceprzewodniczącą Rady P. Ewą Ostrowską uczestniczyliśmy 
w tradycyjnym Święcie Grzyba w Varenie. 

10) Tegoroczne powiatowe obchody dnia edukacji zostały zorganizowane przez  
Powiatowy Ośrodek Rozwoju Edukacji i zbiegły się z otwarciem nowej siedziby 
Biblioteki Pedagogicznej. 

11) Odbyło się spotkanie z wójtami8 i burmistrzami naszego powiatu, na którym to 
została przekazana informacja o pracy naszego Centrum Promocji i Informacji 
Turystycznej; rozmawialiśmy o wspólnych działaniach na drogach lokalnych 
i sytuacji w naszym szpitalu. 
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12) W ogólnopolskim konkursie organizowanym przez Polską Organizację Turystyczną 
na najlepsze Centrum Informacji Turystycznej w kategorii najwyższej tj. centrów 4-
gwiazdkowych II miejsce zajęła nasza jednostka, która musiała uznać wyższość 
Tarnowa. Ogłoszenie wyników miało miejsce w trakcie targów turystycznych Tour 
Salon w Poznaniu. 

13)  W giżyckim zamku odbyła się międzynarodowa konferencja zorganizowana wspólnie 
z Marszałkiem Województwa na temat 3-letniego funkcjonowania małego ruchu 
granicznego, Gośćmi konferencji byli: Konsul Generalny RP w Kaliningradzie, 
Wicekonsul FR w Gdańsku, Wicegubernator Obwodu Kaliningradzkiego. Była to 
okazja do podsumowania małego ruchu granicznego i doskonała lekcja dla naszych 
przedsiębiorców turystycznych jak zachęcać rosyjskich turystów do korzystania 
z usług turystycznych w naszym powiecie. 

14)  27 września zapadł wyrok sądowy w sprawie  o zniesienie zabezpieczenia w formie 
zarządzania przymusowego z GNS, jest jeszcze nieprawomocny.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła radnych o pytania do sprawozdania Zarządu. 
Pytań do Zarządu nie zgłoszono. 
 
Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
J. Łożyński powiedział, że w czerwcu na sesji spadła uchwała o regulaminie wynagrodzeniu 
nauczycieli, do dzisiaj nie ma nowej, sprawa ciągnie się ślamazarnie. Na wczorajszym 
posiedzeniu komisji ustaliliśmy ścieżkę dojścia do tej uchwały.  
Radny  postawił wniosek o zobowiązanie Zarządu do opracowania projektu uchwały na 
następną sesję. 
Starosta W. Strażewicz zaapelował, aby nie podejmować takiej decyzji, musimy mieć czas, 
bowiem tego wymaga procedura. Projekt uchwały  opracowany przez  M. Czopińską, 
zostanie przedstawiony komisji do wglądu, następnie komisja przedstawi swoje wnioski 
i uwagi. Poza tym trzeba skierować projekt uchwały do zatwierdzenia związkom 
zawodowym, które mają 30 dni na ustosunkowanie się do jej treści.  
Starosta poprosił o niewyznaczanie docelowego terminu, jest to ważny dokument i wymaga 
przepracowania na każdym etapie. 
J. Łożyński przypomniał, że warunkowo Rada przyjęła uchwałę, która  zawiera błędy, 
a przedstawiciel Zarządu obiecał, że przedstawi nowy projekt na listopadowej sesji. Nie sądzi, 
aby ta uchwała potrzebowała znowu pół roku. 
M. Bronk  powiedział, że jako przewodniczący Komisji Edukacji jest zaskoczony i zdziwiony 
po raz drugi tym, co mówi radny. Wczoraj na posiedzeniu komisji umówiliśmy się na 
specjalne posiedzenie 20 listopada b.r. właśnie w tej sprawie – po otrzymaniu projektu 
uchwały zgłosimy uwagi, potem projekt zostanie przekazany do zaopiniowania przez związki 
zawodowe. Gdyby projekt poszedł najpierw do związków, a następnie do komisji, gdzie radni 
wnieśliby uwagi, to wszystko trzeba by zaczynać od początku. 
H. Sarul stwierdziła, że Zarządowi nie zależy na uchwaleniu tego dokumentu, może jest jakiś 
termin, po którym nie można czegoś w niej zastosować. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że nie ma drugiego dna, ani gry na zwłokę, chcemy 
projekt uchwały najpierw uzgodnić z dyrektorami szkół. Starosta przypomniał, że to Komisję, 
a nie Zarząd zobowiązano na czerwcowej sesji do przygotowania uchwały; obowiązująca 
uchwała nie ma błędów formalnych i możemy z niej korzystać. 
Przewodnicząca Rady zapytała do kiedy Komisja wypracuje stanowisko w sprawie tej 
uchwały. 
M. Bronk  odpowiedział, że dzisiaj mieliśmy dostać projekt z Biura Rady, Komisja spotyka 
się 20 listopada, potem uchwała trafi do związków zawodowych. 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że w takim razie na sesję trafi w styczniu, zapytała, czy 
Komisja nie może spotkać się wcześniej. 
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M. Bronk  odpowiedział, że ustalili spotkanie na 20 listopada. 
Przewodnicząca Rady zapytała, czy radny J. Łożyński podtrzymuje swój wniosek. 
J. Łożyński wyraził zgodę na zmianę terminu realizacji wniosku – przesunięcie głosowania 
nad uchwałą na sesję styczniową. 
Przewodnicząca Rady przedstawiła poprawioną treść wniosku: 
Zobowiązanie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu oraz Zarz ądu Powiatu 
do opracowanie projektu uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli  
i przedstawienie jej Radzie Powiatu najpóźniej na sesji styczniowej 
i poddała go pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 5, „przeciw” – 4, „wstrzymujący się” – 5 osób. 
Wniosek został zaakceptowany. 
M. Bronk  zapytał jakie są konsekwencje niedotrzymania tego terminu przez Komisję. 
Przewodnicząca Rady odpowiedziała, iż moralne i etyczne – obowiązani jesteśmy pracować 
i umożliwiać dobrą pracę powiatowym jednostkom. 
 
Innych wniosków i pytań nie zgłoszono. 
 
Ad. 6. Informacja o wynikach przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych.   
Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła Informację Przewodniczącej Rady Powiatu 
w Giżycku w sprawie złożonych  oświadczeń majątkowych przez radnych za 2014 rok – 
załącznik nr 3 do protokołu. 
Starosta przedstawił Informację Starosty Giżyckiego w sprawie złożonych oświadczeń 
majątkowych przez członków zarządu, skarbnika powiatu, sekretarza powiatu, kierowników 
powiatowych jednostek organizacyjnych, osoby zarządzającej i członka organu zarządzającego 
powiatową osobą prawną oraz osób wydających decyzje administracyjne za 2014 rok – 
załącznik nr 4 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała pismo: Informację Wojewody Warmińsko-
Mazurskiego w sprawie złożonych oświadczeń majątkowych za 2014 rok przez  
Przewodniczącą Rady Powiatu Monikę Łępicką-Gij oraz Starostę Wacława Strażewicz – 
załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad. 7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych powiatu w roku szkolnym 
2014/2015 oraz analiza wyników nauczania na podstawie wyników egzaminów 
maturalnych i zawodowych.  
Materiał stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu powiedziała, iż ten obszerny temat był szczegółowo 
prezentowany i omawiany na posiedzeniach komisji,  zwróciła się do radnych o uwagi 
do Informacji. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu stwierdziła, iż radni zapoznali się z Informacją nie 
zgłaszając uwag. 
 
Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego Programu Współpracy 
Powiatu Giżyckiego z Organizacjami Pozarządowymi i innymi Uprawnionymi 
Podmiotami Prowadzącymi Działalność Pożytku Publicznego na lata 2016 – 2018”.  
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Na podstawie art. 5a ust. 2 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie (Dz. 
U. z 2014 r. poz. 1118 z późn. zm.) Rada Powiatu może uchwalić wieloletni program 
współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
w/w ustawy, po uprzednich konsultacjach z w/w organizacjami i podmiotami. Program 
współpracy jest uchwalany do dnia 30 listopada roku poprzedzającego okres obowiązywania 
programu. Konsultacje Programu odbywają się zgodnie z uchwałą nr XLIV/258/2010 Rady 
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Powiatu w Giżycku z dnia 26 sierpnia 2010 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu 
konsultowania projektów aktów prawa miejscowego z organizacjami pozarządowymi 
i innymi podmiotami.  Starosta Giżycki zaprosił zainteresowane organizacje do konsultacji 
projektu „Wieloletniego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi 
uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na lata 2016 – 
2018” ogłoszeniem z dnia 7 października 2015 r. Ogłoszenie zostało opublikowane dnia 7 
października 2015 r. na stronie internetowej Powiatu Giżyckiego, w Biuletynie Informacji 
Publicznej oraz na tablicy ogłoszeń Starostwa Powiatowego w Giżycku.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisje  Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz  Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja  Edukacji Kultury i Sportu  zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Uchwała XIII.82.2015 w sprawie uchwalenia „Wieloletniego Programu Współpracy 
Powiatu Giżyckiego z Organizacjami Pozarządowymi i innymi Uprawnionymi 
Podmiotami Prowadzącymi Działalność Pożytku Publicznego na lata 2016 – 2018” została 
podjęta – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Powiatu w Giżycku 
do składu Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego Powiatu Giżyckiego. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Zgodnie z art. 41 f ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i wolontariacie Powiatowa Rada Działalności Pożytku Publicznego składa się m.in. 
z przedstawicieli organu stanowiącego powiatu. Rada Powiatu w Giżycku uchwałą Nr 
X.62.2015 z dnia 26 czerwca 2015 r. w sprawie trybu powoływania członków oraz 
organizacji i trybu działania Rady Działalności Pożytku Publicznego Powiatu Giżyckiego 
ustaliła, iż Powiatowa Rada Działalności Pożytku Publicznego składać się będzie z 12 osób, 
w tym z 2 przedstawicieli Rady Powiatu w Giżycku. W związku z powyższym zachodzi 
konieczność delegowania przedstawicieli Rady Powiatu w Giżycku do składu Powiatowej 
Rady Działalności Pożytku Publicznego Powiatu Giżyckiego I kadencji, która trwać będzie 2 
lata od momentu jej powołania. 
Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że zgodnie z ustaleniami zachodzi konieczność 
delegowania 2 przedstawicieli Rady Powiatu, zgłasza więc kandydaturę  Jacka Łożyńskiego, 
który -  zapytany -  wyraził zgodę na kandydowanie. 
W. Strażewicz, który zaznaczył, że jako radny, zgłosił kandydaturę Ewy Ostrowskiej, która 
- zapytana - wyraziła zgodę na kandydowanie. 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
H. Sarul zapytała czy głosować będziemy  uchwałę z dwoma nazwiskami razem. 
Przewodnicząca Rady Powiatu odpowiedziała, że tak, a jeśli są jakieś inne propozycje to 
poprosiła o zgłoszenie. 
Innych propozycji nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o umieszczenie powyższych nazwisk w miejscach 
wykropkowanych projektu uchwały, a następnie poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14, „przeciw” – 1 , „wstrzymujący się” – 1 osoba. 
Uchwała XIII.83.2015 w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Powiatu w Giżycku 
do składu Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego Powiatu Giżyckiego – 
stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłat za usuwanie pojazdu z drogi i jego 
parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia 
od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Rada Powiatu, zgodnie z art. 130a ust. 6 ustawy z dnia 20 czerwca 1997 roku   prawo o ruchu 
drogowym (Dz. U. z 2012 r., poz. 1137 z późn. zm.),  ustala w drodze uchwały wysokość 
opłat za usuwanie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokość 
kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. Na każdy rok 
kalendarzowy minister właściwy do spraw finansów publicznych ogłasza, w drodze 
obwieszczenia, w Dzienniku Urzędowym Rzeczypospolitej Polskiej "Monitor Polski" 
maksymalne stawki opłat. 
Starosta W. Strażewicz uzupełnił informację, iż w naszym powiecie takie usługi pełni firma 
P. Marka Fedio, umowa została podpisana na 3 lata, do września 2018r. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisje Edukacji Kultury i Sportu  oraz  Spraw Społecznych zapoznały się, ale nie 
opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIII.84.2015 w sprawie wysokości opłat za usuwanie pojazdu z drogi i jego 
parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia 
od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu została podjęta – stanowi załącznik nr 9 do 
protokołu. 
 
Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 2015 – 2029. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Zmiany uchwały w sprawie WPF związane są z planowanymi na październik  zmianami 
budżetu Powiatu Giżyckiego na rok 2015 oraz planowanymi do realizacji nowymi projektami 
finansowanymi ze środków unijnych:  
7 Cudów Mazur – promocja gospodarcza obszaru Wielkich Jezior Mazurskich. 
będzie realizowany przez Stowarzyszenie Wielkie Jeziora Mazurskie 2020, które zrzesza 12 
gmin oraz 2 powiaty z obszaru Wielkich Jezior Mazurskich, w tym Powiat Giżycki.  
Jest to projekt kluczowy Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-
Mazurskiego na lata 2014-2020 (Oś priorytetowa 1. Inteligentna Gospodarka Warmii 
i Mazur; Działanie 1.4 Nowe modele biznesowe i ekspansja; Poddziałanie 1.4.1 Promocja 
gospodarcza regionu.  
Kluczowe obszary opracowania:  
Diagnoza potencjału przedsiębiorców Krainy WJM (przeprowadzenie badania 
przedsiębiorstw i instytucji otoczenia biznesu z Krainy Wielkich Jezior Mazurskich na 
potrzeby realizacji projektu, identyfikacja i diagnoza potrzeb przedsiębiorców w zakresie 
wzmacniania promocji gospodarczej branż regionu itp. 
Działania późniejsze: 

1) Strategia marki - opracowanie założeń i wytycznych do strategii wdrażania 
marki i jej komunikacji, jako narzędzia do wykreowania pozytywnego wizerunku 
i promocji gospodarczej branż i przedsiębiorstw KWJM, realizowanej w ramach 
projektu (Strategia promocji gospodarczej skupi się na branżach najbardziej 
perspektywicznych z obszaru KWJM – fundamentach marki regionu tzw. 
inteligentnych specjalizacji. Koncepcja strategii promocji marki tworzyć będzie 
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przemyślany i spójny plan promocji inteligentnych specjalizacji i przedsiębiorców 
wokół nich skupionych);  
2) Studium Wykonalności Projektu, które określi skuteczny model jego realizacji 
wskazując na najbardziej korzystne dla projektu rozwiązanie techniczne     i 
organizacyjne, oraz wykonalność projektu, szczególnie w aspekcie: finansowym, 
instytucjonalnym, prawnym. 

Projekt zakłada zaangażowanie potencjału regionalnych producentów i usługodawców do 
wykreowania nowej marki regionu. Celem promocji potencjału gospodarczego jest 
stymulowanie rozwoju przedsiębiorczości rodzimych przedsiębiorstw – jako największego 
potencjału gospodarki KWJM.  
 
CYFROWE MAZURY (projekt 15 samorządów obszaru WJM): 
Przedsięwzięcie dotyczy wsparcia cyfrowego obszaru funkcjonalnego WJM w zakresie:  

a) wdrożenia elektronicznego zarządzania dokumentacją w samorządach 
gminnych i powiatowych celem poprawy jakości i standardów obsługi administracji 
samorządowej w kontekście realizacji przepisów prawa europejskiego w zakresie 
cyfryzacji administracji, instrukcji kancelaryjnej dla gmin i powiatów, a w 
szczególności elektronicznego dostępu do usług publicznych mieszkańcom i turystom;  
b) uruchomienie w miejscach szczególnie atrakcyjnych z punktu widzenia 
mieszkańców oraz obsługi ruchu turystycznego, publicznych stref WIFI - bezpłatnych 
punktów dostępu do Internetu ( hot spoty). Większość turystów korzysta dziś 
z mobilnych aplikacji w tabletach, smartfonach itp., ułatwiających zwiedzanie 
i dostarczających bezpośrednio wiele danych związanych z wykorzystaniem 
bezprzewodowym Internetu. Sieć hot-spotów pozwala również na szybkie 
zdobywanie informacji na temat różnych miejsc odwiedzanych przez turystów, 
pokrytych bezpłatnych dostępem do WIFI;  
c) szkolenia cyfrowe pracowników w zakresie wdrażania systemu 
elektronicznego zarządzania dokumentacją. 
 

MAZURSKA PĘTLA ROWEROWA (projekt 16 samorządów obszaru WJM): 
Przedmiotem przedsięwzięcia jest przygotowanie i uruchomienie zintegrowanego szlaku 
rowerowego wokół Wielkich Jezior Mazurskich oraz oznakowanie łączącego się ze szlakiem 
systemu lokalnych tras rowerowych prowadzących przez cenne przyrodniczo i krajobrazowo 
tereny Mazur.  
Założeniem projektu jest:  

1) Wytyczenie i utworzenie jednego głównego szlaku rowerowego północ – 
południe i drugą stroną południe – północ, który stanowiłby główną pętlę 
turystyczną po Mazurach;  

2) Oznakowanie „małych pętli” rowerowych wokół poszczególnych 
miejscowości szlaku, które stanowiłyby kompatybilny z nim system lokalnych 
tras rowerowych.  

3) Powiat Giżycki – udział finansowy w oznakowaniu ścieżek rowerowych na 
terenie dróg powiatowych w Gminie Ryn tj. 4,478 km  

4) Wytyczenie szlaku z wykorzystaniem istniejących dróg, które zostałyby 
poddane modernizacji i przystosowaniu do turystyki rowerowej;  

5) Jednolite oznakowanie szlaku, ustawienie tablic informacyjnych, wyznaczenie 
miejsc odpoczynku oraz punktów widokowych wraz z niezbędną 
infrastrukturą;  

6) Oznakowanie miejsc cennych przyrodniczo;  
7) Stworzenie jednolitego systemu informacji turystycznej oraz jednorodnej 

promocji szlaku;  
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8) Stworzenie warunków do uruchomienia systemu wypożyczalni rowerów oraz 
zintegrowania turystyki rowerowej  

Zakładany przebieg szlaku głównego /pętli/ oparty został o oś Szlaku Wielkich Jezior 
Mazurskich, w związku z tym całość Mazurskiej Pętli liczyć będzie około 300 km. Ponadto 
zakłada się, że wokół głównych miejscowości szlaku zostaną oznakowane wspomniane 
wcześniej lokalne trasy rowerowe, których długość wyniesie łącznie ok. 500 km. Mają one 
promować walory przyrodnicze i kulturowe poszczególnych terenów i wzbogacać atrakcje 
głównego szlaku. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisje Edukacji Kultury i Sportu  oraz  Spraw Społecznych zapoznały się, ale nie 
opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIII.85.2015 w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 2015 – 2029 została podjęta – stanowi załącznik 
nr 10 do protokołu. 
 
Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2015. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Dochody i wydatki: 
Rozdz.80114 – dotyczy dochodów pozyskanych przez PZOSiPO z tytułu opłat szkól 
niepublicznych za elektroniczny nabór i przeznaczenia ich na wydatki w tej jednostce.  
Rozdz.80130 – dotyczy nowego projektu realizowanego z udziałem środków europejskich pn. 
„Europejskie standardy w polskiej edukacji zawodowej”. Projekt polega na szkoleniach 
nauczycieli i uczniów ZSEiI w Hiszpanii i w Austrii w okresie październik 2015-grudzień 
2016. 
Wydatki: 
Rozdz.60014 – dotyczy przeniesień nadwyżek środków w planach zadań inwestycyjnych: 
przebudowa dr.pow.1728N Jeziorko-Tros (zmniejszenie o 15.116 zł) oraz: zakup pieca 
gazowego c.o. (zmniejszenie o 65 zł) i przeznaczenie ich na przygotowanie dróg do sezonu 
zimowego). 
Rozdz.75075 - dotyczy nowego projektu realizowanego z udziałem środków europejskich pn. 
„7 Cudów Mazur – promocja gospodarcza obszaru Wielkich Jezior Mazurskich”. Kluczowe 
obszary działania to: diagnoza potencjału przedsiębiorców Krainy WJM (przeprowadzenie 
badania przedsiębiorstw i instytucji otoczenia biznesu z Krainy Wielkich Jezior Mazurskich 
na potrzeby realizacji projektu, identyfikacja i diagnoza potrzeb przedsiębiorców w zakresie 
wzmacniania promocji gospodarczej branż regionu itp.). Działania późniejsze: Strategia 
marki - opracowanie założeń i wytycznych do strategii wdrażania marki i jej komunikacji, 

§ 2540 w rozdz.80102, rozdz.80111, rozdz.80120, rozdz.80130, rozdz.80134, 
rozdz.85403 – dotyczy zmian w planie dotacji dla szkół niepublicznych (per saldo: 
zwiększenie o 106.859 zł) po dokonanym naborze na rok szkolny 2015/2016. 
Rozdz.85404 – dotyczy realizacji zadań w zakresie wczesnego wspomagania rozwoju 
dziecka (zwiększenie planu wydatków SOSW o 3.117 zł).    
Rozdz.85407 – dotyczy zwiększenia planu wydatków w MBSW o kwotę 30.000 zł 
z przeznaczeniem na remont dachu pawilonu.  

W celu sfinansowania w/w zadań (szkoły niepubliczne, wspomaganie i remont) zmniejsza się 
plan wydatków w rozdz.85201 § 2910 o łączną kwotę 139.976 zł.  
Ponadto w rozdz.80120, rozdz.80130 – dokonuje się przesunięcia środków do rozdz.80150 
(Realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla 
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dzieci i młodzieży w szkołach podstawowych, gimnazjach, liceach ogólnokształcących, 
liceach profilowanych i szkołach zawodowych oraz szkołach artystycznych) i koniecznością 
wydzielenia środków na ten cel. 
Rozdz.80130 i rozdz.85410 – dokonuje się przesunięć środków między rozdziałami 
klasyfikacji budżetowej w planie ZSEiI w celu sfinansowania wymiany wykładzin zgodnie 
z zaleceniami Sanepid-u.  
Rozdz.85421 – dokonuje się przesunięć środków między paragrafami klasyfikacji budżetowej 
w planie CKZiU w związku z koniecznością zatrudnienia psychologa i opiekunów nocnych 
na umowę zlecenia.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisje Edukacji Kultury i Sportu  oraz  Spraw Społecznych zapoznały się, ale nie 
opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się”  – 2 osoby. 
Uchwała Nr XIII.86.2015 w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2015 
została podjęta – stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie z Gminą Giżycko 
w zakresie przebudowy drogi. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
 Wójt Gminy Giżycko pismem nr RRG.FP.033.26.2015, z dnia 13.10.2015 r. zwrócił się 
z prośbą o udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej przy realizacji zadania 
pn.: „Przebudowa drogi gminnej Spytkowo – Świdry na terenie Gminy Giżycko”, w ramach 
wieloletniego „Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 
2016-2020”. Mając na uwadze fakt, że Gminy również udzielają Powiatowi pomocy 
finansowej  na realizację zadań na drogach powiatowych, zasadnym jest udzielenie im dotacji 
celowej na realizację przedmiotowego zadania. Partnerstwo w realizacji zadań na drogach 
lokalnych pozwala znacząco poprawić stan techniczny infrastruktury drogowej w powiecie. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisje Edukacji Kultury i Sportu  oraz  Spraw Społecznych zapoznały się, ale nie 
opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIII.87.2015 w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie z Gminą Giżycko 
w zakresie przebudowy drogi została podjęta – stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
 Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie z Gminą Miłki 
w zakresie przebudowy drogi. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Wójt Gminy Miłki pismem nr KDS.7225.2.1.2015 z dnia 28.09.2015 r. zwrócił  się z prośbą 
o partnerstwo przy realizacji inwestycji pn.: „Przebudowa drogi gminnej nr 133039N - ulicy 
Lipowej w Miłkach- etap I”, w ramach wieloletniego „Programu rozwoju gminnej 
i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2020”.Mając na uwadze fakt, że Gminy 
również udzielają Powiatowi pomocy finansowej   na realizację zadań na drogach 
powiatowych, zasadnym jest udzielenie im dotacji celowej na realizację przedmiotowego 



11 
 
zadania. Partnerstwo w realizacji zadań na drogach lokalnych pozwala znacząco poprawić 
stan techniczny infrastruktury drogowej w powiecie. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisje Edukacji Kultury i Sportu  oraz  Spraw Społecznych zapoznały się, ale nie 
opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIII.88.2015 w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie z Gminą Miłki 
w zakresie przebudowy drogi została podjęta – stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie z Gminą Ryn 
w zakresie przebudowy drogi. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Burmistrz Gminy Ryn pismem nr B/U.7226.1.2015, z dnia 04.10.2015 r. zwrócił  się z prośbą 
o dofinansowanie zadania w formie dotacji celowej, polegającego na przebudowie 
(wykonanie nawierzchni asfaltowej – kontynuacja przebudowy) drogi gminnej Nr 130026N 
od drogi krajowej Nr 59 do miejscowości Krzyżany, gmina Ryn (długość drogi 1200mb), 
w ramach wieloletniego „Programu rozwoju gminnej  i powiatowej infrastruktury drogowej 
na lata 2016-2020”. Mając na uwadze fakt, że Gminy również udzielają Powiatowi pomocy 
finansowej  na realizację zadań na drogach powiatowych, zasadnym jest udzielenie im dotacji 
celowej na realizację przedmiotowego zadania. Partnerstwo w realizacji zadań na drogach 
lokalnych pozwala znacząco poprawić stan techniczny infrastruktury drogowej w powiecie. 
Starosta W. Strażewicz wprowadził autopoprawkę do projektu uchwały polegającą na 
zmianie nr drogi gminnej: jest 130026 N, winno być 130002N. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisje Edukacji Kultury i Sportu  oraz  Spraw Społecznych zapoznały się, ale nie 
opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIII.89.2015 w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie z Gminą Ryn 
w zakresie przebudowy drogi została podjęta – stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie z Gminą 
Wydminy w zakresie przebudowy drogi. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Wójt Gminy Wydminy pismem nr KK.030.29.2015, z dnia 05.10.2015 r. zwrócił się  z prośbą 
o udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej przy realizacji zadania pn.: 
„Remont węzła komunikacyjnego w celu poprawy bezpieczeństwa przy ZSO w Wydminach 
oraz bezpieczeństwa i dostępności do dworca kolejowego: Remont ul. Kolejowej (136031N) 
i ul. Dworcowej (136026N) w Wydminach”,  w ramach wieloletniego „Programu rozwoju 
gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2020”. Mając na uwadze fakt, że 
Gminy również udzielają Powiatowi pomocy finansowej na realizację zadań na drogach 
powiatowych, zasadnym jest udzielenie im dotacji celowej na realizację przedmiotowego 
zadania. Partnerstwo w realizacji zadań na drogach lokalnych pozwala znacząco poprawić 
stan techniczny infrastruktury drogowej w powiecie. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
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Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisje Edukacji Kultury i Sportu  oraz  Spraw Społecznych zapoznały się, ale nie 
opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIII. 90.2015 w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie z Gminą 
Wydminy w zakresie przebudowy drogi została podjęta – stanowi załącznik nr 15 do 
protokołu. 
 
Ad. 17. Sprawy różne. 
Przewodnicząca Rady Powiatu M. Łępicka-Gij  poruszyła następujące sprawy: 

1) Przedstawiła pismo Zarządu Dróg Powiatowych SB.073.31.2015 z dnia 20.10.2015 r. 
do P. Juliusza Branta  -  odpowiedź  w sprawie remontu drogi powiatowej Ryn – Stara 
Rudówka; 

2) Przedstawiła pismo Sołectwa Sulimy z Gminy Giżycko z dnia 20.10.2015 r. 
kierowane do Starosty Giżyckiego w sprawie kontynuowania prac budowlanych 
w celu skomunikowania ścieżki rowerowej z dawnym przejazdem kolejowym 
w Kożuchach Wielkich, na którym planowany jest szlak rowerowy. 

Innych spraw nie zgłoszono. 
 
Ad. 18. Zamknięcie sesji. 
Wobec wyczerpania  porządku obrad tematyki sesji o godz. 16.00 Przewodnicząca Rady 
Powiatu zamknęła obrady.   
 
Protokołowała Przewodnicząca Rady Powiatu 
 
Barbara Mikołajczyk        Monika Ł ępicka-Gij  
 


